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11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 11.12.2017  
 
 
MUDr. Tomko: 
Ako sa využíva centrum v osade, kde teda sa sprchujú a eventuálne si môžu vyprať nejaké tie 
veci, lebo mám pocit, že je to dané len na prírodu, lebo zavšivenie tých našich detí, ktoré 
prichádzajú k nám je neúmerné, to je nenormálne a je z toho stále viac a viac.  
 
Mgr. Demjanová: 
Takže stredisko osobnej hygieny je využívané. Majú možnosť prísť s deťmi, osprchovať sa, je 
tam pracovníčka, ktorá vyperie im veci za poplatok a takisto môže aj vyžehliť. Využívajú to 
klienti z rómskej osady, aj mimo rómskej osady môžu využívať takéto služby.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


